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اخبار کوتاه از فوتبال

قهرمان المپیــک لندن می گوید تلاش می کند در مســابقه های جهانی 
آمریکا انتظارات را برآورده کند هرچند که در قزاقســتان هم کم کاری نکرده 
بود. بهداد ســلیمی در تازه ترین صحبت هایش به تشریح آخرین شرایط خود 

پرداخته که گزیده ای از آن در ادامه می آید:
* در اردوی شــهرکرد تمام توان خود را گذاشتم تا بهترین تمرین ها را داشته 
باشم زیرا اردو در سطح ارتفاع بالا بود و نیاز بود بدنسازی خوبی داشته باشیم 
تا در اردوی سطح دریا به وزنه های خوبی برسیم، حالا باید دید مرحله بعدی 

اردو که در چالوس است چه اتفاقی می افتد. 
* جو اردوها خدا را شــکر خوب شــده است. صمیمیت و رفاقت بیشتر شده. 
در مــورد امکانات نیز وقتی انتقاد می کنیم باید نــکات مثبت را هم بگوییم. 
تشــکر می کنم از مرادی که دغدغه ما را دغدغه خودش دانســت. در اردوی 
همدان اعتراض هایی داشــتیم و در اردوی بعدی یعنی شهرکرد مشکلات به 
بهترین شکل ممکن حل شد. محل اقامت ما در هتل بود. در سالن تخصصی 

وزنه برداری تمرین می کردیم و امکانات به بهترین نحو فراهم بود.
* انتظارات نســبت به من و اکثر وزنه برداران مانند کیانوش رســتمی و نواب 
نصیر شــلال همیشه بالا بوده است و باید به نوعی پاسخگوی انتظارات مردم 
باشــیم. انتظار مردم این اســت که قهرمان خود را همیشه روی سکوی اول 
ببینند. من نیز تمام تلاشــم را می کنم این اتفاق بیفتد. البته همیشه تلاش 
کرده ام، حتی در مســابقات جهانی قزاقستان هم که دوم شدم. هرچند روی 
ســکو خیلی ناراحت بودم اما بعدا با این قضیه کنار آمدم زیرا تلاشم را کرده 
بودم و نتیجه نگرفتنم را از سر کم کاری نمی دیدم. من در تمرین هایم کم کاری 
نکرده بودم تا مدال طلایم نقره شود. الان نیز تلاش می کنم اما نتیجه و مدالی 

که در جهانی آمریکا به دست می آید دست خداست. 

المپیادهای ورزشی  درون مدرسه ای 
در سال تحصیلی جدید تکرار می شود

معاون تربیت بدنی و سلامت وزیر آموزش و پرورش  گفت: 
المپیادهای ورزشی درون مدرسه ای در سال تحصیلی جدید 

دوباره تکرار می شود.
مهــرزاد حمیدی، معاون تربیت بدنی و ســلامت وزیر آموزش و 
پرورش اظهار داشــت: در المپیادهای درون مدرسه ای، 3/5 میلیون 
دانش آموز تحت نظر 33 هزار دبیر تربیت بدنی فعالیت های خودشان 
را اجرا کردند. وی ادامه داد: حلقه دوم این کار که بحث استعدادیابی 
و پرورش است را ابلاغ کرده ایم و آن، برنامه کانون های درون مدرسه ای 
است؛ یعنی دانش آموزانی که در رقابت درون مدرسه ای شرکت می کنند 
و از خبرگی و توانایی بیشــتری برخوردار هســتند با راهنمایی دبیر 

تربیت بدنی به طرف کانون  های درون مدرسه ای رهنمون می شوند.
معــاون تربیت بدنی و ســلامت وزیر آموزش و پــرورش افزود: 
در کانون های درون مدرســه ای در هر رشته ورزشی که مورد علاقه 
دانش آموز است، معلمان خبره در خارج از ساعت درس تربیت بدنی 

و در سانس دوم مدارس دانش آموزان را بیشتر آموزش می دهند.
بــه گزارش فارس حمیدی اضافه کرد: زمان شــروع آن را ابلاغ 
کرده ایم تا برای اوقات فراغت دانش آموزان حداکثر استفاده را ببریم و 
کانون مدارس شکل گیرد. وی تصریح کرد: اصل نگاه ما سال تحصیلی 
است؛ یعنی در طول سال تحصیلی فقط یک و نیم ساعت در هفته درس 
تربیت بدنی آنها کفایت حرکت و نیاز حرکتی دانش آموزان را نمی کند 
و باید فعالیت های وسیعی در خود مدرسه داشته باشیم. معاون تربیت 
بدنی و ســلامت وزیر آموزش وپرورش بیان داشت: کانون های درون 
مدرسه ای حلقه تکاملی المپیاد درون مدرسه ای است و بلافاصله افرادی 
که از خبرگی بیشتری برخوردارند به کانون های برون مدرسه ای رفته 
و 3 هزار مکان ورزشی وزارت آموزش و پرورش پذیرای دانش آموزانی 
هستند که از مدارس و کانون های مدرسه ای به آنجا ارجاع می شوند. 
حمیدی خاطرنشــان کرد: در آنجا فعالیت های پیشــرفته تری انجام 
می شــود و افرادی که رشد می کنند با هماهنگی که با وزارت ورزش 

و جوانان به عمل آمده است به مراکز پرورش استعدادها می بریم.
وی با اشاره به طرح اول مهر افزود: المپیاد ورزشی درون مدرسه ای 
در ســال تحصیلی دوباره تکرار می شــود و ورزش صبحگاهی نیز در 
مدارس کشور با هماهنگی رادیو ورزش انجام می شود و به دنبال این 

هستیم همه دانش  آموزان تحرک روزانه داشته باشند.
در نخستین اقدام دوران پسا تحریم

فرآیندهای زائد از حوزه اقتصاد 
حذف می شود

رئیس سازمان توســعه تجارت ایران گفت: با برداشتن 
تحریم های اقتصادی نخســتین اقدام در دوران پسا تحریم 
حذف فرآیندهای زائد، دیوان ســالاری و برداشتن مجوزهای 

صادراتی خواهد بود.
به گزارش ایرنا از مشهد ولی الله افخمی در جمع صادرکنندگان 
خراســان رضوی افزود: تا وقتی که دیوان ســالاری در اقتصاد کشور 
وجود داشته باشد، برداشتن مجوزها دشوار می شود. لذا امیدواریم در 
دوران پساتحریم زمینه حذف کل فرآیند ثبت سفارش کالا به عنوان 
یک فرآیند زاید اقتصادی حذف شود. وی ادامه داد: در این دوران باید 
تمام تلاش معطوف به مقررات زدایی از حوزه اقتصاد و صادرات کشور 
و ارتقای ســطح فضای نرم افزاری کشور شود. افخمی یادآور شد: اگر 
ظرفیت سازی لازم برای تامین کالاهای صادراتی انجام نگیرد و نتوانیم 
هزینه تولید را کاهش دهیم قطعا مشکلات بخش تولید چند برابر و 
میزان بهره وری از حد فعلی نیز کمتر می شود. وی تجمیع واحدهای 
صنعتی کوچک برای تبدیــل به واحدی بزرگ با کارکرد صادراتی و 
ایجاد شاهراه های لازم در تجارت بین المللی و قرار دادن مزایای ویژه 
برای افرادی که در آنها قرار می گیرند را از دیگر الزامات بخش اقتصادی 
کشور در دوران پساتحریم دانست. رئیس سازمان توسعه تجارت ایران 
در سفر یک روزه خود به مشهد مقدس با استاندار خراسان رضوی دیدار 

و همچنین از دو واحد تولیدی دانش بنیان در مشهد بازدید کرد.

معاون آبفا:
بخش عظیم منابع آبی کشور 

قابل بهره برداری نیست
معاون برنامه ریزی و توسعه شرکت مهندسی آب و فاضلاب گفت: 
بخش عظیمی از منابع آبی کشــور به دلیل خشکسالی و استفاده 

نادرست در سال های اخیر از بین رفته و قابل بهره برداری نیست.
به گزارش ایرنا، علی اصغر قانع که برای بررسی مشکل کمبود آب 
شرب شــهر نطنز به این منطقه سفر کرده بود، در جمع خبرنگاران 
اظهار کرد: متاسفانه روز به روز وضعیت منابع آب کشور در حال تغییر 
است و بخش بزرگی از منابع آبی بر اثر خشکسالی و استفاده نادرست 
از بین رفته است. وی به میزان متوسط بارش ها در 6 سال گذشته در 
سطح کشور اشاره کرد و افزود: طی این مدت میانگین بارش های کشور 

از 248 میلیمتر با 18 درصد کاهش به 203 میلیمتر رسیده است.
قانع در پایان گفت: یکی از راه های مقابله با خشکسالی، مدیریت 
مصــرف و کنترل آن اســت و باید هدررفت آب در طــول انتقال از 

تصفیه خانه تا ورود به شبکه، کنترل و مدیریت شود.
معاون وزیر صنعت و معدن:

شرکت های دانش بنیان برای 
تامین نقدینگی با بانک ها مذاکره کنند

معاون وزیر صنعــت، معدن و تجارت به شــرکت های 
دانش بنیان توصیه کرده برای جبران کمبود نقدینگی خود با 

بانک ها وارد مذاکره شوند.
ولی الله افخمی عصر پنجشــنبه در جریان بررسی مشکلات دو 
واحد تولیدی دانش بنیان در شهرک صنعتی مشهد به افزایش تعرفه 
گمرکی در عراق اشــاره کرد و افزود: به مسئولان عراق پیشنهاد داده 
شــد که تعرفه گمرکی را یکباره 40 درصــد افزایش ندهند چرا که 
موجب گسترش قاچاق کالا از مرزهای آن کشور می شود. به گزارش 
خبرگزاری ها، وی به مشکلات دو واحد تولیدی دانش بنیان در مشهد 
اشــاره کرد و گفت: شرکت صنایع پخت نان باید دامنه صادرات خود 
را گســترش دهد و حلقه اتصال بین این شرکت و واحدهایی که در 

صنعت پخت نان فعال هستند ایجاد گردد.
رئیس سازمان توسعه تجارت ایران درباره مشکل کمبود نقدینگی 
برای تامین مواد اولیه شرکت های دانش بنیانی گفت: شرکت هایی که به 
دلیل کمبود نقدینگی نمی توانند خرید مواد اولیه خود را انجام دهند، 
می توانند تامین مواد اولیه خود را از طریق بانک انجام دهند و در مقابل 

درآمد حاصل از فروش آن محصول به بانک اختصاص خواهد یافت.
معاون سازمان محیط زیست:

جلوگیری از چالش های زیست محیطی 
نیازمند جهش در  نهادهای مردمی است

معاون توســعه مدیریت و امور مجلس سازمان حفاظت 
محیط زیســت گفت: با افزایش بودجه نمی توان به مقابله با 
چالش های زیست محیطی نظیر گرد و غبار، کم آبی و ریزگردها 
رفت. بلکه آنچه در درجــه اول اهمیت قرار دارد جهش در 

نهادهای مردمی است.
به گزارش خبرگزاری ها محمد مجابی در آیین معارفه مدیرکل جدید 
حفاظت محیط زیست همدان گفت: بودجه سازمان حفاظت محیط زیست 
در دو سال گذشته از 950 میلیارد ریال به 1800 میلیارد ریال رسیده است.

وی اضافــه کرد: با این وجود این اعداد و ارقام تاثیری درکاهش 
معضلات زیست محیطی نداشته است چرا که تنها راهکار پیشگیری از 
این معضل تلاش همگانی و همکاری مردم است. وی با بیان اینکه اصل 
حفاظت محیط زیست وظیفه ای همگانی است، گفت: اقشار مختلف 
مردم، سمن ها، نهادهای عمومی، فرهیختگان و دانشگاهیان در حفظ 
این منبع خدادادی نقش مهمی دارند. معاون توسعه مدیریت و امور 
مجلس سازمان حفاظت محیط زیست همچنین گفت: در سیاست های 
کلی حفاظت محیط زیست نیز بر استفاده از توان مردمی برای حفاظت 
از این ظرفیت تاکید شده است. وی با ذکر اینکه محیط زیست نیازمند 
یک جهش است اظهار کرد: برنامه ششم توسعه کشور فرصت مغتنمی 
است که نهادهای مردمی را در حفاظت از محیط زیست دخالت داد.

وزیر ورزش و دایی با یکدیگر آشتی کردند
وزیر ورزش و جوانان و سرمربی پیشین پرسپولیس با یکدیگر آشتی کردند. 

در حاشیه مراسم ضیافت رئیس جمهور با اهالی ورزش که اواخر هفته گذشته 
برگزار شد، علی دایی و محمود گودرزی با یکدیگر روبوسی و آشتی کردند. این دو 
پس از اتفاقاتی که سال گذشته بین آنها رخ داد و به دنبال آن علی دایی از سرمربی 
پرسپولیس برکنار شده بود با یکدیگر به مشکل خورده بودند. حتی گودرزی از علی 
دایی بابت اینکه مدعی شده بود وزیر ورزش او را برکنار کرده است، شکایت کرد. 
در این مراسم گودرزی و دایی کدورت ها را کنار گذاشته و با یکدیگر آشتی کردند.

۳۰ تیرماه پایان فصل نقل و انتقالات لیگ برتر 
 طبق اعلام سازمان لیگ روز سه شنبه 30 تیرماه فصل نقل و انتقالات لیگ برتر 
پانزدهم به پایان می رســد و تیم ها فقط تا روز سه شنبه فرصت جذب بازیکن دارند 
با این حال برخی از تیم ها به دنبال تمدید فصل نقل و انتقالات هستند و امیدواریم 
سازمان لیگ با درخواست آنها برای این تمدید موافقت کنند. تیم هایی مثل ملوان که 

به تازگی سامان پیدا کردند. خواهان تمدید مهلت نقل وانتقالات هستند.
آخرین اخبار نقل وانتقالات

*ریوالدو دســوزا، هافبک برزیلی مدنظر استقلالی ها صبح دیروز وارد تهران شد و 
قرار است مذاکراتی را با مسئولان استقلال داشته باشد. همچنین استقلالی ها بعد 
از کش و قوس های فراوان ظاهرا با پروپیچ، مهاجم کروات صحبت هایی را کرده اند 
و احتمالا او هم در روزهای آینده به ایران می آید تا با استقلال مذاکراتش را انجام 

دهد. این بازیکن قرار است به جای برونو سزار به استقلال بپیوندد.
*آگوستو سزار دو ســانتوس موریرا، هافبک دفاعی اهل کشور برزیل با 
عقد قراردادی یک ساله به تیم تراکتورسازی تبریز پیوست. تراکتورسازی 
با عقد قرارداد با این بازیکن برزیلی تبار سومین سهمیه بازیکن خارجی 
خود را نیز جذب کرد.این بازیکن با 22 سال یکی از جوان ترین خارجی های 

حاضر در لیگ برتر ایران خواهد بود.
*باشــگاه پیکان برای فصل جدید ســه بازیکن خارجی جــذب خواهد کرد و با 
بازیکنان دیگری که به توافق رســیده، لیســت این تیم بسته شده است.احمد آل 
نعمه، محمد غلامی، مهدی نظری، محمد قاضی، جلال عبدی، ابوالفضل ابراهیمی 
وحجــت صدوقی بازیکنان جدید پیکان برای فصل آینده هســتند که در ترکیب 
ایــن تیم به میدان خواهند رفت و بازیکنانی هم که قرارداد داشــتند در تمرینات 

شرکت می کنند.
*یک دروازه بان بوسنیایی با نام دژان باندوویچ به تیم سیاه جامگان مشهد 
پیوست. قرارداد این دروازه بان بوسنیایی با تیم سیاه جامگان یک ساله است.

*محمد عباس زاده، امیرحســین صادقی، هاشــم بیک زاده، قاسم دهنوی و رضا 
حقیقی از جمله بازیکنانی هســتند که دایی خواهان پیوســتن آنها به صبای قم 
شــده است. در این بین پیوســتن عباس زاده به تیم صبای قم تقریباً قطعی شده 
اســت و به زودی او و حامد لک در تمرینات قمی ها شــرکت خواهند کرد.حتی 
حقیقی هم که گفته می شود با تیم ملوان بندرانزلی به توافق نهایی رسیده است، 
در مذاکره با مســئولان باشگاه صبا اعلام کرده اگر شــرایط مالی آنها بهتر باشد، 

راهی قم خواهد شد.
*پس از کش وقوس های فراوان سیاوش بختیاری زاده به عنوان سرمربی  
تیم فوتبال استقلال اهواز انتخاب شــد و از روز گذشته کارش را با این 
تیم آغاز کرد. همچنین محمود یاوری هم که قرار بود به عنوان مدیر فنی 
در تیم اســتقلال اهواز فعالیت کند پس از اعتراض هواداران این تیم و 

تغییرات صورت گرفته در کادر مدیریتی این باشگاه از کار برکنار شد.
*علی دایی، سرمربی جدید صبای قم پس از آنکه خواستار جدایی تمام دستیاران 
تار تار از این تیم شد مهدی تارتار، محمد دایی، بهزاد غلامپور )مربی دروازه بان ها(، 
نادر قربانی )مربی بدنســاز( و محمدرضا مهران پــور )آنالیزور( را به عنوان اعضای 
جدیــد کادر فنی صبا اعلام کرد. البتــه احتمال دارد ژلکو میاچ کروات نیز به این 

کادر اضافه شود.
*  عادل کلاه کج بعد از مذاکراتی که با باشگاه استقلال اهواز داشت برای 

حضور در این تیم به توافق رسید.
پله بار دیگر بستری شد

بهترین بازیکن قرن بیستم فوتبال دنیا بار دیگر در بیمارستان بستری شد. 
اسطوره 74 ساله تاریخ فوتبال و بهترین بازیکن قرن بیستم این رشته از نگاه 
فیفا به دلیل بروز مشکلاتی پس از عمل جراحی از ناحیه کمر در بیمارستان»آلبرت 
انیشــتین« شهر سائوپائولو بستری شد.او که ماه می سال جاری میلادی از ناحیه 
پروســتات مورد عمل جراحی قرار گرفت، این بار مشکل خاصی ندارد و به خاطر 
برطرف شــدن نگرانی بابت مراقبت های بعد از عمل دربیمارســتان بستری شده 
است. اولین زننده هزارگل در تاریخ فوتبال با به دست آوردن سلامت کامل، امروز 

از بیمارستان مرخص خواهد شد.

سرویس ورزشی-
بدون تردید بازگشت قلعه نویی و دایی به لیگی که 
می رفت تا بدون این دو مربی آغاز شــود، نوید لیگی 
جذاب و پر برخورد را می دهد. این دو پر از انگیزه های 
خاص هستند زیرا دایی از پرسپولیس کنار گذاشته شد 

و قلعه نویی از استقلال.
در شــرایطی که تقریبا دو هفته دیگــر پانزدهمین دوره 
رقابت های لیگ برتر آغاز می شــود، مربیــان جدید تیم های 
ملوان انزلی و صبای قم معرفی شدند. در تعطیلات آخر هفته 
گذشــته بود که دو خبر مهم در رشته ورزشی فوتبال منتشر 
شــد، یکی سرمربیگری امیر قلعه نویی در تیم ملوان انزلی بود 
و دیگری حضور علی دایی روی نیمکت تیم فوتبال صبای قم.

قلعه نویی با ملوان موفق می شود؟!
امیر قلعه نویــی پرافتخارترین مربی فو تبا ل ایران که پنج 
قهرمانی را در کارنامه خود ثبت کرده، پس از کنار گذاشــته 
شــدن از لیست کاندیدا های مربیگری اســتقلال تهران، قرار 
اســت در لیگ پانزدهم هدایت ملوان را برعهده داشته باشد. 
امیرقلعه نویــی تا به حال هدایت چهار تیم اســتقلال، مس 
کرمان، تراکتورسازی و سپاهان را در لیک برتر برعهده داشته 
کــه حاصل آن پنج عنوان قهرمانــی و دو نایب قهرمانی بوده 
اســت. بررســی تیم هایی که قلعه نویی هدایت شان را برعهده 
داشــته، نشان می دهد که او همواره تیم هایی را انتخاب کرده 
که از نظر ساختار باشــگاهی، امکانات و همین طور پتانسیل 
بازیکنان در ســطح بالایی بوده اند. این درحالی است که تیم 
جدیــد او که قرار اســت در فصل پانزدهــم روی نیمکت آن 
بنشــیند، از نظر امکانات و همین طور پتانسیل مالی در سطح 
متوسط به پایینی قرار دارد موضوعی که مانع توافق علی دایی 

قلعه نویی سرمربی ملوان شد، دایی هدایت صبا را برعهده گرفت

حدیث دشت عشقتزریق جذابیت به لیگ پانزدهم فوتبال

به یاد شهید دکتر »محمدمهدی فقیهی«
مبتکرطرحهایخودكفاییدارویی

شــهید دکتــر »محمدمهــدی فقیهــی« یکم 
اردیبهشــت 1332 در  اصفهان به دنیا آمد و ســال 
1351 وارد رشــته داروسازی دانشگاه اصفهان شد و 
در تاریخ16مرداد1362 در تپه های دربندیخان عراق 

به مقام رفیع شهادت نایل شد.
او بــا گرفتــن دکتــرای داروســازی در وزارت 

کشاورزی به فعالیت  پرداخت. در این مدت دست به طرح ها و ابتکاراتی در زمینه 
خودکفایی دارویی  از جمله طرح آمالگام )مواد اولیه دندانسازی( و طرح پارافین 
مایع و غیره زد. ســپس  همکاری خود را با سازمان صنایع ملی به عنوان یکی از 
مبتکرین و برجســته  ترین افراد با ایده خودکفایی دارویی شروع  کرد و طرح های 
ژل منیزیم )مواد اولیه شربت های ضد اسید معده و سایر مواد آلی( را دنبال کرد . 
فرازی از وصیت نامه شهید دکتر»فقیهی«: پروردگارا! قافله شهیدان، اسراء و 
محرومان در افق خونبار انقلاب در حرکت است، ما را بدان متصل کن . خدایا! ما 

را بصیرتی ده که به هر چه می نگریم تو را ببینیم.
یکی از آیات و نشــانه های رحمت خداوند انقلاب عظیم الشأن اسلامی است 

که ما با درک انقلاب بسیاری از آیات خدا  را بیشتر و بهتر درک کردیم . 
اگــر این انقلاب نبود، ایثارها و فداکاری ها و حماســه آفرینی ها در جبهه ها 
شکل نمی گرفت و اگر این انقلاب نبود، ما شاهد  جوانانی نبودیم که چون حضرت 
علی اکبر)ع( در راه امام خود جان هدیه کنند و چون حضرت قاســم)ع( شــهید 

شوند .    

با این تیم شد.
کســب نتایج ضعیف قلعه نویی با استقلال باعث شد این 
مربی کهنه کار فو تبا ل ایران در پایان فصل چهاردهم مشتری 
جدی نداشــته باشــد تا اینکه پس از جواب رد علی دایی به 
ملوان، او گزینه اول ملوانی ها شــود. حال پس از منتفی شدن 
حضــور علی دایی در ملوان، امیــر قلعه نویی هدایت »قوهای 
ســپید« را برعهده گرفــت، با این اتفاقــات و حضور یک باره 
سرمربی سابق استقلال در انزلی این فرضیه را مطرح می کند 
که پرافتخارترین مربی ایران دوست نداشته تحت هر شرایطی 

لیگ پانزدهم را بدون تیم بماند، شاید قلعه نویی می خواسته به 
هر قیمتی روی نیمکت یک تیم بنشیند تا شاید بتواند دوباره 
قابلیت هایش را به رخ منتقدان بکشد. منتقدانی که در روز های 
گذشته از هر ابزاری برای ناکارآمد جلوه دادن ایده های کاری 

او فروگذار نکرده اند!
نشانه هایی که بوی تغییر می دهند

در ســوی دیگر حضور علی دایی کــه پس از برکناری از 
پرســپولیس - در نیم فصل نخســت لیگ چهاردهم-  روی 
نیمکت هیچ تیمی ننشسته بود نیز جالب توجه است. حضور 

علی دایــی در صبا می تواند پیام آور یک یا چند موضوع »غیر 
قطعی« دیگر برای تیم صبای قم باشــد چرا که باشگاهی که 
تا چند روز پیش، چشــم به راه پول خریداری مانند محجوب 
بوده تا بدهی هایش را تسویه کند امروز تصمیم گرفته »تارتار« 
کم هزینــه و البته موفق را کنار بگذارد و علی دایی گرانقیمت 
را به عنوان سرمربی برگزیند، ناگفته پیداست که علی دایی با 
قرارداد ساده ای به این تیم نمی پیوندد و این »نشانه« می تواند 
حاکی از ناگفته هایی باشد که هر احتمالی را درباره سرنوشت 
صبا در واپسین روز های مانده به آغاز لیگ پانزدهم دور از ذهن 
نخواهد کرد. با پیگیری روند حاضر و با استناد به ملغی شدن 
قطعیت های پیاپی در این باشــگاه قمی، به نظر می رسد باید 
هم چنان چشــم انتظار تغییر و تحولات و یا اعلام ناگفته هایی 

درباره »صبای قم« بود.
نبردهای دیدنی در لیگ پانزدهم

بــدون تردید بازگشــت قلعه نویی و دایی بــه لیگی که 
می رفت تا بدون این دو مربی آغاز شــود، نوید لیگی جذاب و 
پربرخورد را می دهد. این دو پر از انگیزه های خاص هستند زیرا 

دایی از پرسپولیس کنار گذاشته شد و قلعه نویی از استقلال.
حالا با این شــرایط می توان شــاهد تقابل های دیدنی در 
لیــگ پانزدهم بود؛ تقابــل قلعه نویی با اســتقلال، مظلومی، 
منصوریان، دایی، برانکو و ... و همچنین نبردهای دیدنی دایی 

با پرسپولیس، برانکو، قلعه نویی، گل محمدی و ... 
بــه واقع بازگشــت این دو که معمولا خنثی نیســتند و 
همیشه حضورشان در هر تیمی با حواشی و جذابیت های ریز 
و درشــت همراه بوده، لیگی را که می رفت با حساسیت های 
کمتری شــروع شــود به اوج حساسیت کشــاند تا شمارش 

معکوس برای لیگ برتر ایران شروع شود.

اردوی تیم ملی کشــتی فرنگی برای حضور در رقابت های جهانی از پایان ماه جاری با حضور تمامی مدعیان 
اوزان هشتگانه در خانه کشتی تهران آغاز می شود.

کادر فنی تیم ملی کشــتی فرنگی، دور جدید تمرینات آماده سازی اردونشینان تیم ملی را از روز 31 تیرماه آغاز خواهد 
کرد که این تمرینات تا روز 11 مردادماه در خانه کشــتی جریان خواهد داشــت. همچنین حمید ســوریان به همراه دیگر 
نامداران کشــتی فرنگی ایران به این اردو دعوت شــدند که اسامی اردونشــینان تیم ملی به این شرح است: *59 کیلوگرم:  
حمید ســوریان)تهران( محسن حاجی پور )مازندران( عبدالمحمد پاپی)خوزستان( *66 کیلوگرم: مهدی زیدوند )خوزستان( 
محمد علی گرایی )فارس( وحید میرفتح الهی)تهران( عظیم گرمســیری )خوزستان( *71 کیلوگرم: افشین بیابانگرد )تهران( 
فرشــاد بلفکه )لرستان( رامین طاهری )خوزستان( *75 کیلوگرم: ســعد عبدولی )خوزستان( رسول گرمسیری )خوزستان( 
پیام بویری)خوزستان( *80 کیلوگرم: یوسف قادریان)البرز( میلاد خسروی)لرستان( داود عابدین زاده )تهران( *85کیلوگرم: 
حبیب اخلاقی)خوزســتان( حسین نوری)البرز( مجتبی کریم فر)خوزســتان( *98 کیلوگرم: قاسم رضایی )مازندران( مهدی 
علیاری)تهران( ســید مصطفی صالحی زاده )خوزســتان( *130 کیلوگرم: مهدی نوری)اردبیل( بشیر باباجان زاده )مازندران( 

شهاب قوره جیلی)تهران(

دعوت از سوریان به اردوی تیم ملی کشتی فرنگی

دعوتاز25آزادكاربهاردویتیمملی
اردوی تیــم ملی کشــتی آزاد بــرای حضور در 
رقابت های جهانی 2۰۱5 آمریــکا از روز ۳۱ تیرماه در 

خانه کشتی شماره یک تهران برگزار می شود.
طبق نظــر کادر فنی 25 آزادکار به ایــن مرحله از اردو 
دعوت شــدند که باید تــا روز 10 مردادماه با حضور در خانه 
کشــتی به تمرینات آماده ســازی بپردازند.  بر این اســاس 
نفرات دعوت شــده به این اردو به این شــرح اســت: *57 
کیلوگرم: حســن رحیمــی )تهران( رضا اطــری-  نادر حاج 
آقانیــا )مازنــدران( *61 کیلوگرم: بهنام احســان پور- آرش 
دنگســرکی )مازندران( *65 کیلوگرم: ســیداحمد محمدی 

)مازندران( علی اصغر جبلی )گلســتان( *70 کیلوگرم: حسن 
یزدانی - مهدی تقوی )مازندران( محمد متقی نیا )خراســان 
رضوی( *74 کیلوگرم: علیرضا قاسمی )تهران( عزت اله اکبری 
- مرتضی رضایی قلعه )مازندران( پیمان یاراحمدی )لرستان( 
*86کیلوگرم: علیرضا کریمی)البــرز( میثم مصطفی جوکار 
)همدان( محمدجواد ابراهیمی )مازندران( *97 کیلوگرم: رضا 
یزدانی- عباس طحان- محمدحســین محمدیان )مازندران( 
الیاس بختیاری)البرز( *125کیلوگرم: پرویز هادی )آذربایجان 
شــرقی( جعفر شــمس ناتری- جابر صــادق زاده )مازندران( 

امیرحسین کیانیان )تهران(.

دبیر کل کمیته ملی المپیــک می گوید، بودجه و 
منابع مالی یکی از چالش هــای کمیته المپیک برای 
حمایت از فدراسیون هاست، با این حال او فکر می کند 

تا یک ماه آینده همه چیز بر روی غلتک بیفتد.
شاهرخ شهنازی درباره مشکل مالی کمیته ملی المپیک 
بیــان کرد: بحث بودجه و منابع مالــی یکی از چالش های ما 
برای حمایت از فدراسیون هاســت. البته زمانی که در خدمت 
رئیس جمهور بودیم وی قول بســیار قــوی داد برای اینکه از 
تیم های ما جهت کسب ســهمیه المپیک حمایت کند. فکر 
می کنم این نقیصه هم رفع شــود و امیدوار هســتیم بودجه 
افزایــش یابد. وی ادامه داد: تا آخر تیرماه قول داده اند بودجه 
مناســبی را در اختیار ما بگذارند و ما نیز بخشــی از آن را در 
اختیار فدراسیون ها می گذاریم. جلسات تخصصی کمیته ملی 
المپیک را بعد از عید فطر از ســر می گیریم و به مسائل بقیه 
فدراسیون ها نیز رسیدگی می کنیم. من فکر می کنم طی یک 

ماه آینده همه چیز به صورت خوب بر روی غلتک می افتد.
شــهنازی در پاسخ به این پرســش که جلسه تخصصی 
بعدی با کدام فدراســیون اســت؟ گفت: جلســه تخصصی 
بعدی فکر می کنم با فدراســیون بوکس باشــد. دبیر کمیته 
ملی المپیک درباره شرایط فدراسیون دوومیدانی نیز تصریح 
کرد: دوومیدانی می تواند ســهمیه زیادی بگیرد و تا زمانی که 
انتخابات این فدراســیون برگزار شود ما باز هم از آن حمایت 
می کنیم. همچنین مرتب با احسان حدادی در ارتباط هستیم 
و فکر می کنم دارد به ســمت آماده شــدن می رود و نیازمند 
است در چند تورنمت شرکت کند. او ورزشکار حرفه ای است 
و خودش را خوب به آمادگی می رســاند. وی در پاسخ به این 
پرســش که کمیته ملی المپیک از او حمایت مالی می کند یا 
خیر؟ گفت: بله، حتما همین طور اســت. البته نه تنها او بلکه 
تمام کســانی که امید به کســب مدال و حتی کسب سهمیه 

داریم را حمایت می کنیم.

گفت و گو

پایانحواشیبسکتبالپسازجلسهملیپوشانبامشحون
رئیس فدراسیون بســکتبال می گوید با برگزاری 
جلسه ای میان او و سه تن از بازیکنان قدیمی، حواشی 

بسکتبال به پایان رسید.
محمود مشحون در خصوص رقم قرارداد سرمربی جدید 
تیم ملی بســکتبال و اینکه آیا قــرارداد باوئرمان 100 هزار 
دلار یا همان ماهی 30 هزار دلار اســت، گفت: هر دو این ها 
غلط است. ما یک قرارداد سه ماهه با آقای باوئرمان بسته ایم 
که رقمش این نیســت. در قرارداد آمده که اگر طبق برنامه 
سهمیه المپیک هم بگیریم یک پاداش مجزا برای او در نظر 
گرفته شــود. ادامه همکاری ما نیز بر اساس توافق دو طرف 
خواهــد بود. وی در بخش دیگــری از صحبت هایش درباره 
برگزاری جلسه با کامرانی، حدادی و نیکخواه بهرامی اظهار 

داشت: متاسفانه همه دوست ندارند بسکتبال رشد کند، هر 
موفقیتی که کســب شد انگی به آن زدند تا بسکتبال ضربه 
بخورد. وقتی نتوانستند برنامه هایشان در بسکتبال را عملی 
کنند سعی کردند از مسیر دیگر وارد شوند. به ملی پوشان ما 
نفوذ کردند و سعی کردند از احساس و شور جوانی آن ها سوء 
اســتفاده کرده و باعث شوند تا حرف هایی را به زبان بیاورند 
که برازنده خودشــان و بسکتبال نباشــد. من تا متوجه این 
ماجرا شدم هر سه را به فدراسیون دعوت و با آن ها صحبت 
کردم. به آن ها گفتم 13 سال با هم زندگی کردید و هم اتاقی 
بودیــد حالا چرا تحت تاثیر این رفتارها قرار گرفته اید. آن ها 
خودشــان متوجه شدند و خدا را شــکر تمام دلخوری ها در 

همان جلسه دور ریخته شد. 

قهرمان وزنه برداری المپیک لندن تاکید کرد
تلاشمیكنمدرمسابقاتجهانی

انتظاراترابرآوردهكنم

معاون مرکز ملی پرورش اســتعدادهای 
کسب  از  جوان،  ودانش پژوهان  درخشــان 
۳ مــدال طلا، 2 نقره و یــک برنز در پنجاه 
وششــمین المپیاد جهانی ریاضی در تایلند 

توسط دانش آموزان ایران خبر داد.
بــه گــزارش باشــگاه دانش پژوهــان جوان، 
حسن ساعی دهقان با اشــاره به حضور درخشان 
دانش آمــوزان ایرانی در المپیاد ریاضی، گفت: علی 
صیادی، آریا حلاوتی، مجتبی زارع بیدکی به مدال 
طــلا، امین بهجتی و فربــد اکباتانی به مدال نقره 
و علی دائی نبی به مــدال برنز این دوره از المپیاد 

دست یافتند.
وی بــا تاکیــد بر این که تیم ایران با کســب 
145نمره پس از کشورهای آمریکا، چین،کره جنوبی، 
کره شــمالی، ویتنام و اســترالیا در رده هفتم قرار 
گرفت، افزود: کشــورهای صاحــب نام این عرصه 
همچون مجارستان، انگلســتان، آلمان و هلند به 
ترتیب در رتبه های بیســتم، بیست و دوم، بیست 

وهفتم وچهل وسوم قرار گرفتند. 
معاون مرکز ملی پرورش استعدادهای درخشان 
و دانش پژوهــان جوان با اشــاره بــه اینکه آزمون 
ســال جاری جزو آزمون های دشوار این المپیاد در 
سال های اخیر بوده است افزود: تنها 39 نفر از جمع  
624 دانش آموز حاضر در این رقابت موفق به کسب 
مدال طلا شده اند که 3 مدال آن سهم دانش آموزان 

جمهوری اسلامی ایران بوده است .
گفتنی اســت پنجاه وششمین المپیاد جهانی 
ریاضی با شــرکت 104کشور از 13تا 25تیرماه در 

شهر چیانگ مای تایلند برگزارشد.

كسبرتبههفتمجهان
توسطتیمملی

المپیادریاضیایران

مدیرکل دفتــر کودکان و مهدهای کودک 
سازمان بهزیستی کشور گفت: طرح مصون سازی 
از اعتیاد که هم اکنون نیز در حال اجراست در 
راستای آموزش و پیشگیری اولیه از اعتیاد با 

مهارت »نه گفتن« انجام می شود.
آرزو ذکایی فــر بــا بیان این مطلــب افزود: در 
این طرح بــه کودکان در رده ســنی مختلف بطور 
غیرمســتقیم و در قالب نمایش، قصه، شعر متناسب 
با شرایط سنی شان آموزش مهارت نه گفتن در برابر 
اعتیاد و سایر موارد که جزو ناهنجاری های اجتماعی 

است، داده می شود.
وی بــا بیان اینکه مهارتهــای ارتباطی از جمله 
نه گفتن یکی از ابزارهای موثر برای حفظ ســلامت 
جسمی، روانی، اجتماعی و مقابله با اعتیاد  شناخته 
می شــود، ادامه داد: بسیاری از نوجوانان به این دلیل 
دچار آســیب هایی مثل اعتیاد به مصرف مواد مخدر 
صنعتی و روان گردانها  می شوند که توانایی رفتار قاطع 
یا قدرت نه گفتن را ندارند.زیرا از دوران کودکی این 

آموزش را فرا نگرفتند.
 ذکایی فر اضافه کــرد: آنها اغلب رفتار انفعالی 
را بر می گزینند، یعنی برای اینکه حمایت و دوستی 

همسالان خود را از دست ندهند، در مقابل خواستهای 
آنها مقاومت نکرده و دوستی خود را به بهای ناراحتی 

خود و خانواده و یا آسیب دیدن حفظ می کنند.
مدیرکل دفترکودکان و مهدهای کودک سازمان 
بهزیستی گفت: به همین دلیل فرا گیری مهارت های 
ارتباطی بســیار ضروری است و باید از همان دورانی 
کودکی فرد  رفتاری جرات مندانه داشــته باشد تا در 

رویارویی با مواد مخدر آسیب نبیند.
ذکایی فر گفت: البتــه هنگامی که به کودکان 
می آموزیم رفتار قاطع داشــته باشند، این نکته را نیز 
باید به آنان بیاموزیم که موقعیت ها را ارزیابی کرده و 

امنیت شخصی خود را نیز در نظر بگیرند.
وی با اشاره به اینکه آموزش رفتار قاطع یا مهارت 
نه گفتن از آموزشهای ضروری دوران کودکی است، 
اظهار داشت: تجربه نشان داده است اکثر کسانی که به  
مواد مخدر و روان گردانها و سایر آسیبهای اجتماعی 
دچار شده اند، از ســنین نوجوانی و در اثر ارتباطات 
صمیمی با همسالان دراین وادی پا گذاشته اند. آموزش 
مهارتهای زندگی و مخصوصا رفتار قاطع به کودکان 
می تواند از بسیاری از آسیب های آینده پیشگیری کند.
وی با بیان اینکه مسئولان در سیاست گذاری و 

اجرایی باید بهای بیشتر به بحث آموزش در برابر اعتیاد 
دهند، گفت: همچنین در قانون گذاری نیز باید قوانینی 
وضع شود تا کاهش آســیب های اجتماعی از جمله 

اعتیاد به مواد مخدر و روان گردانها را شاهد باشیم.
مدیرکل دفترکودکان و مهدهای کودک سازمان 
بهزیستی افزود: در تخصیص  بودجه ها نیز اولویت در 
پیشگیری اســت ولی نباید از درمان نیز غافل شد، 
اجتماعی شــدن مبارزه با مواد مخدر توجه اساسی 
مســئولان را به برنامه ریزی هــا در جهت آموزش از 

دوران کودکی می طلبد.
ذکایی فر درباره نقش مردم در مقابله با اعتیاد نیز 
اظهار داشت: همواره در کارهایی که مردم حضور فعال 
داشته اند، موفقیت نیز حاصل شده است، مشارکت آنان 
در برنامه هــای فرهنگی و اجتماعی با هدف مبارزه با 
مواد مخدر می تواند ما را در اهدافمان که همان کاهش 
عرضه و تقاضای مواد مخدر از سوی نوجوانان و جوانان 

است، کمک کند.
گفتنی است اختلاط این بخش از وظایف سازمان 
بهزیستی با آموزش و پرورش موجب بروز مشکلاتی 
از جمله در اداره مهدکودک ها شده که بعضاً در آنها 

شاهد آموزش رقص هم بوده ایم.

اجرایطرحمصونسازیازاعتیاددرمهدكودكها

عضو کمیسیون انرژی مجلس شورای 
اسلامی گفت: جزئیات موضوع دکل نفتی 
گمشده بررســی و نتایج آن به سازمان 
بازرسی کل کشور و قوه قضائیه تحویل شد.

به گــزارش ایرنا از شــهرکرد، امیرعباس 
سلطانی افزود: شرکت تاسیسات دریایی، سال 
گذشــته برای خرید دکل نفتی با واسطه یک 
شــرکت ترکیه ای قراردادی را با یک شــرکت 
رومانیایــی منعقد کرد که مبلغ قرارداد ایران با 
ترکیه 92 میلیون دلار بود، در حالی که شرکت 
ترک با شرکت رومانیایی قراردادی 62 میلیون 

دلاری بسته بود.
وی ادامــه داد: به رغــم فاصله 30 میلیون 
دلاری در قرارداد شــرکت ترک با طرف ایرانی 
و رومانیایی و اینکــه فقط 13 میلیون دلار به 
حساب شرکت رومانیایی واریز شد، این شرکت 
نیز با توجه به اینکه تمام پول به حسابش واریز 

نشده است، از تحویل دکل خودداری می کند.
سلطانی با بیان اینکه این دکل اصلا وجود 
خارجی نداشته اســت، گفت: مسلم است که 
مدیرعامل وقت شــرکت تاسیسات دریایی در 

این فساد مالی نقش داشته اند.

نماینده مردم بروجن در مجلس شــورای 
اســلامی خاطرنشان کرد: شــرکت تاسیسات 
دریایی و سازمان بازرسی، این قضیه را پیگیری 
کرده و پرونده نیز به دایره مفاسد اقتصادی ارجاع 
و در عین حال درخواست شده تا مبلغ پرداختی 

به شرکت رومانیایی، به ایران بازگردانده شود.
در مهر سال 93 یکی از نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی، از گم شدن یک دکل نفتی در 
کشــور خبر داد و 14 نماینده مجلس شورای 
اســلامی با امضــای نامه ای به هیئت رئیســه 

خواستار پیگیری این موضوع شدند.

عضو کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی خبر داد

ارائه نتایج بررسی موضوع دکل نفتی گمشده به قوه قضائیه

یک رسانه آمریکایی در گزارشی پس از 
توافق هسته ای ایران و آمریکا به بررسی 
این توافق از نگاه مردم آمریکا پرداخته و 
نوشته است: مردم آمریکا برای این توافق 

از مسئولین تشکر نمی کنند.
به گــزارش  باشــگاه خبرنــگاران، پایگاه 
آمریکایــی پولیتیکو در گزارشــی تحت عنوان 
»ایران؟ همان کشــوری است که به آن حمله 
کردیم؟« به بررسی توافق هسته ای از نگاه مردم 
آمریکا پرداخته و ضمن بیان اینکه مردم آمریکا 
به خاطر توافق هســته ای از مســئولین تشکر 
نمی کنند، از آماری ســخن به میان می آورد که 
نشان می دهد مردم آمریکا حتی جای کشور ایران 

را بر روی نقشه نمی دانند !
 در ابتدای این گزارش آمده است: »توافق 
هسته ای را که فراموش کن! ... خواسته شخصی 
من ایــن بود که یک آمریکایی پیدا شــود که 

بتواند ایران را روی نقشه نشان دهد!« پولیتیکو 
نوشت: »سوزان رایس، مشاور امنیت ملی اوباما 
در هفته جاری پس از آن که مقامات آمریکایی، 
توافق هســته ای با ایران که تاریخی ترین توافق 
بین المللی دوره ریاســت جمهوری اوباما است 
را اعــلام کردند، در توییتر خود نوشــت: ملت 
ما سپاســگزار هستند.« این نشریه آمریکایی با 
ابراز تعجب از این پیام، نوشــت: »سپاسگزار؟! 

مردم ما؟!«
 مقاله نویس این نشریه در ادامه می نویسد: 
»سه شــنبه شــب که جوهــر توافقنامه 159 
صفحه ای ایران دیگر خشــک شده بود، من سه 
ســاعت در میان جمعیت گشتم و با رهگذران، 
فروشندگان و خریداران، صحبت کردم تا بدانم 
نظر مردم آمریکا در مورد توافق هسته ای چیست 
و اصلا به آن اهمیــت می دهند یا از آن اطلاع 
دارند؟ مسئله خیلی بدتر از اینها بود. همانطور 

که تحقیقاتی در زمینه ســواد جغرافیایی مردم 
آمریکا در سال 2006 نشان می دهد، 75 درصد 
از آمریکایی های بین 18 تا 24 حتی نمی توانند 
ایران را روی نقشه نشان دهند چه رسد به اینکه 
به خاطر یک توافق پیچیده دیپلماتیک که هزاران 
کیلومتر دورتر به امضا رسیده، سپاسگزار باشند.« 

 در ادامه به چندین مورد از این مصاحبه ها 
اشــاره شــده که در یک نمونه آن آمده است: 
»هنگامی که پرسیدم می توانی ایران را در نقشه 
خاورمیانه ای که اســم کشــورها در آن نیست، 
تشــخیص دهی؟ در حالی که میان عربستان و 
ایران مردد بود برای کمک به او، عراق را نشــان 
دادم -چــرا که آمریکا در ســال 2003 به این 
کشور حمله کرده- تا یک نقطه مرجع در اختیار 
او گذاشته باشم. او با مقایسه بین مساحت این 
سه کشور در نقشه، شک زده شد و گفت: ما به 

کوچکترین کشور حمله کردیم؟ لعنت.«

رئیس سازمان جهاد کشاورزی مازندران از 
رها شــدن 6۰۰ هکتار از شالیزار های استان به 

دلیل کم آبی توسط کشاورزان خبر داد.
دلاور گفت: شالی »جوانه برنج« در این زمین ها 
کشــت شــده بود که به دلیل نبود آب مورد نیاز رها 

شده است.
وی ادامــه داد: همچنین یک هزار و 500 هکتار 
شــالیزار آماده نشاء در زمان کشــت، به دلیل خطر 
خشکسالی به کشاورزان توصیه شد تا برنجی نشا نشود 

و این زمین  ها نیز از گردونه کشت برنج خارج شد.
حیدرپور با اشــاره بــه اینکه 26 هــزار هکتار 
شالیزارهای اســتان در تنش خشکسالی قرار دارند، 
گفت: با انجام اقدامات اضطراری تاکنون هفت هزار و 
500 هکتار از این شالیزارها از خشکسالی نجات یافت.

وی ادامه داد: حفر 22 حلقه چاه، خریداری 40 
دستگاه موتور پمپ، لایروبی 45 کیلومتر انهار از جمله 
اقدامات اضطراری در این خصوص است که انجام شد.

به دلیل خشکسالی

6۰۰هکتارشالیزار
درمازندران

رهاشد


